

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Effect of Different Salt Solutions on the Conformation of Polyethylene Oxide**  
(溶液中盐浓度对聚氧化乙烯构象的影响)

Z. H. MENG, Z. H. ZHAO, Y. Z. XIA, L. L. WANG, Y. L. LI, H. L. ZANG..... 1

**Study and Application of W/O Emulsion Drilling Fluid**  
(水包柴油钻井液技术研究与应用)

H. B. LI, M. H. GUO, J. GUO, Y. XU, D. Q. LIU, J. L. WANG, Y. ZHOU, Y. M. LIU..... 10

**Discussion on the Ageing Trend of the Fourth Generation Foaming Agent LBA Polyurethane Foam**  
(第四代发泡剂 LBA 泡沫老化趋势探讨)

B. LI, C. H. TANG..... 15

**Study on Preparation and Properties of Polylactic Acid/Polyacrylonitrile Nanocomposite**  
Fiber Membranes

(聚乳酸/聚丙烯腈纳米复合纤维膜的制备和性能研究)

H. M. ZHAO, Q. Q. ZHOU, J. Y. WU, T. H. LI, M. XI..... 20

**Research Progress of Biosensor in Food Analysis Based on Aptamer**  
(基于核酸适配体技术生物传感器在食品分析领域中的研究进展)

P. JIN, Y. CHEN, H. L. DING..... 27

**Study on Quantitative Analysis Method by HPLC of 3-Amino-1,2,4-Triazole**  
(3-氨基-1,2,4-三氮唑高效液相色谱定量分析方法研究)

X. X. WEI, J. F. LI, J. J. XIA, C. Z. LI, L. BO..... 32

**Electrochemical Behavior and Determination of Glucose at Copper Modified Carbon Paste Electrode**  
(葡萄糖在铜修饰碳糊电极上的电化学行为及测定)

H. ZONG, G. D. JIN..... 37

**Speciation of Inorganic Antimony in Seawater**  
(海水中不同价态无机锑的分析方法研究)

S. F. WANG, Z. J. CHEN, J. H. GUO..... 46

**Comparative Study the Scavenging Hydroxyl Free Radical and Anti-Lipidperoxidation Activity of Water Extract between *Lycium ruthenicum* and *Lycium barbarum* Fruits**  
(黑果枸杞与枸杞子水提取液清除羟自由基及抗脂质过氧化活性比较研究)

Z. C. WU, B. ZHENG, H. J. LI, L. D. YIN, Y. F. WANG, Z. P. WANG..... 51

**Discussion on Safety Management and Production Technology of Small Sulfur Recovery Device**  
("Three Simultaneous" Facilities)

(浅谈小硫磺回收装置(“三同时”设施)的安全管理及生产技术)

L. S. HE, D. R. Zhang, X. B. WANG, Y. HE, Z. Y. LI..... 56